
Notulen jaarvergadering oudervereniging

Datum / tijd: woensdag 4 oktober 2023 13.00 uur (inzage stukken vanaf 12.30 uur)

Aanwezige: Mechteld van Oorschot, Femke Manders, Femke Verschuren, Danielle Bouman,

Maybritt Aarts, Fatih vd Reek en Carmina Verhofstadt

• Opening door de voorzitter

Femke Manders heet iedereen welkom.

• Toelichting financiële stukken schooljaar 2022-2023

• Ouderbijdrage

De ouderbijdrage gaat voortaan via school, De Bassie gaat alleen nog de naschoolse

activiteiten organiseren. De vraag is of de oudervereniging akkoord gaat om de

vrijwillige ouderbijdrage voor elk kind gelijk te stellen: een bedrag van €25,00 per

kind. De oudervereniging gaat hiermee akkoord. De ouderbijdrage wordt geïnd via

KWIEB en kan zowel via de bank als contant betaald worden.

• Kas/bank controle

Deze is gecontroleerd, geen bijzonderheden

• Begroting en werkelijke kosten 2022-2023

Kerstmarkt 2022, daarbij is een flink bedrag opgehaald ten goede voor komende

activiteiten van de bassie

Verder geen bijzonderheden

• Begroting schooljaar 2023-2024

Begroting voor 2023-2024 is hoger i.v.m. aanschaf spullen en stijgende kosten. Dit is

toegelicht en akkoord bevonden, verder geen bijzonderheden.

Daarnaast gaan we de sint en pietenpakken verkopen zodat van dat geld wat nieuwe

versiering gekocht kan worden.

• Aftredende bestuursleden

Aftredend zijn Femke Manders (voorzitter) en Carmina Verhofstadt (secretaris).

Deze taken worden overgenomen door. Danielle Bouman (voorzitter) en Maybritt Aarts

(secretaris). Iedereen heeft akkoord bevonden. Aftredende bestuursleden worden bedankt

voor hun jaren inzet.

• Aantal vergaderingen

Het bestuur heeft 4x per jaar vergadering incl. de jaarvergadering

• Rondvraag

Zou een sponsorloop / flessenactie iets zijn, zodat er voor groepen 7/8 ook voortaan een

schoolreisje geregeld kan worden. Dit is lastig, gaan ouders dit ook nog doen, zijn er altijd al

veel acties zoals jantje beton, grote clubactie, kinderpostzegels etc.. Het zijn hoge kosten voor

4 groepen. Als men dit gaat doen dan moet dit vanuit school worden geregeld. Dit wordt

voorgesteld aan Connie.

Femke Manders sluit hierbij de vergadering en dankt iedereen voor komst.


